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Pričakovanja ljudi so velika in 
/1,.JJ1 

upravi cena 
•V 

Župani občin na povodju Kamniške Bistrice so se srečali z državnim sekretarjem in vodjo vladne službe za obnovo po poplavah Boštjanom Šeficem. 
Zastavili so mu konkretna vprašanja glede nadaljnjega sanacijskega postopka po naravni ujmi. 

MAJA LlKOSAR 

Mekinje - Na prvem ope
rativnem seswiku projek
tne tehnične pisarne, ki jo 
je konec avgusta ustanovilo 
vseh devet oban na povod
ju Kamniške Bistrice, so žu. 
pani odprli zelo širok nabor 
vprašanj, pri čemer menijo, 
da na konkretne odgovore 
glede sanacije po poplavah 
čakajo predolgo. 

Po besedah župana Ob
čine Komenda Jurija Kerna 
je župane zanimalo pred
vsem, kdo so konkretne 
osebe, s katerimi bodo ob
čine koordinirale sanacijo. 

so jo oblikovale občine na 
porečju Kamniške Bistrice, 
in ji pomagala na področ
jih svetovanja, posameznih 
projektov, nadzora in pri 
konkretnih vprašanjih,« je 
zagotovil šefic. Poudaril 
je, da so prednostna naloga 
državne tehnične pisarne 
objekti fizičnih oseb, a se 
bo vključila tudi v sanacijo 
občinske infrastrukture. 

Strokovne in kakovostne 
rešitve 

Med drugim so župani 
zastavili vprašanje, kaj na
rediti z naplavinami in kam 
deponirati gramoz, ki je bil 

»Pričakovanja ljudi so velika in upravičena. Naša 
dolžnost je, da jih uresničimo, vendar moramo biti 
ves  čas pozornJ na varnost ljudi, pri čemer ne smemo 
dovoliti, da s prehitrimi odločitvami delamo napake,« 
poudarja vodja vladne službe za obnovo po poplavah 
Boštjan Šefic. 

Državni sekretar Boštjan 
šefic je pojasnil, da je tre
nutno kontaktna oseba vod
ja državne tehnične pisar
ne Blaž Dolinšek. ,.Tehnič
na pisarna na državni rav
ni bo po potrebi sodelovafa 
tudi s tehnil.no skupino, ki 

odkopan iz rečnih strug 
in je trenulno na zasebnih 

• zemljiščih. Ob tem so se stri
njali, da bi se radi izogriili hi
trim posegom na strugah in 
zagotovili strokovne ter ka
kovostne rešitve. Kot je dejal 
še6c, so trenutno v ospredju 

interventni posegi. ki bodo 
predvidoma končani do po
zne jeseni. Temu bo sledila 
strokovno vodena in celovita 
sanacija z ukrepi na vseh vo
.dotokih. »Ti ukrepi morajo 
biti kompatibilni, saj bodo le 
tako vodotoki sanirani učin
kovito in dolgoročno,« je!'?" 
udaril Šefic. 

• 

Več pristojnosti županom 
Obane še vedno čakajo na 

40-odstolno predplačilo za 
predvideno škodo po popla
vah in naj bi ga po bese
dah· župana občine Cerklje 
na Gorenjskem Franca Če
bulja dobile predvidoma ko
nec meseca. Poudaril je tudi 
problem plazov in za zdaj 
še nedorečenega dogovo
ra, kdo bo prevzel odgovor
nost za njihovo sanacijo. ,.se 
vedno tudi čakamo usmeri
tve direktorata za prostor in 
graditev, da vemo, kako pris
topiti k postopku občinske
ga podrobnega prostorske
ga načrta,« je povedal Če
bulj. Dodal je, da se je ne
davno vključil tudi minister 
za solidarno prihodnost Si
mon Maljevac, ki je občinam 
poslal navodilo glede refun
diranja nadomeslnih stano
vanj razseljenim. 
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Kamniški podžupan Uroš 
Pirc je pozval državo, da 
jim pri obnovi stoji ob stra
ni. »In morda podeli kakšno 
pristojnost več županom, saj 
ti najbolje poznajo območja 
svojih občin in lahko logi
stično dobro vodijo koordi
nacijo obnove. Gradbeniki 
so na voljo, a glede koncesij 
se včasih razhajajmo,« je po
udaril. 

Ljudje želijo hitre rešitve 
šefic je ob koncu še pouda

ril, da je projekt sanacije po 
poplavah finančno, po obse
gu in številu angažiranih lju
di največji vzgodo'(ini Slove
nije. Ob tem razume ljudi, ki 
so nervozni in želijo hitre re
šitve. ,.vendar v sanaciji na
s�jajo problemi in izzivi, ki 
jih ni mogoče rešiti čez noč, 
zanje morajo strokovnjaki 

pripraviti ustrezne rešitve, 
saj lahko v nasprotnem s sa
nacijo naredijo več škode kot 
koristi,« je pojasnil in še do
dal: »Pričakovanja ljudi so 
velika in upravičena. Naša 
dolžnost je, da jih uresniči
mo, vendar moramo biti ves 
čas pozorni na varnost ljudi, 
pri čemer ne smemo dovoli
ti, da s prehitrimi odločitva
mi delamo napake.« 

Škode za osemindvajset milijonov evrov 
V občini' Medvode so poplave največ škode na javni i_nfrastrukturi povzročile na cestah, mostovih in brveh ter javnih objektih v središču Medvod. 

MAJA BERTONCELJ 
·•············· ······ ... 

Medvode - Popis škode po 
avgustovskih poplavah • na 
območju obane Medvode 
je pokazal, da je je bilo za. 
beležene za dobrih 28 mili
jonov evrov. Od tega država 
ocenjuje za dobrih 12 milijo
nov evrov škode na vodoto• 

Medvode najprej pričakuje 
povrnitev stroškov interven
cije, ki znašajo dobrih 660 ti
soč evrov. »Največ škode na 
javni infrastrukturi so popla
ve povzročile na cestah, mo
stovih in brveh ter javnih 
objektih ir centru Medvod. 
Za sanacijo bolj poškodo
vanih objektov se priprav-

Za sanacijo bolj poškodovanih objektov se pripravlja 
projektna dokumentacija, ki bo podlaga za i2bor 
i2vajalcev, medtem ko že  poteka popravilo številnih 
manjših poškodb. 

kih, 10 milijonov evrov ško
de pa je zabeležene na jav
ni infrastrukturi v lasti in 
upravljanju Občine Medvo
de. Občani in pravne osebe 
so v roku oddali 280 vlog za 
škodo na objektih, ki se oce
njuje na dobre štiri milijone 
evrov. Sanacija 22 plazov je 
ocenjena na dodalna 14 mi· 
lijona evrov. 

Sanacija bo glede na obseg 
škode dolgotrajna in finanč
no zelo zahtevna. Občina 

lja projektna dokumentaci
ja, ki bo podlaga za izbor iz. 
vajalcev sanacije, medtem 
ko že poteka sanacija števil
nih manjših poškodb,« poja
snjujejo na Občini Medvode. 

Med javno infrastruktu
ro, ki je bila najbolj poško
dovana, so: cesta z avtobu
snim postajališčem ob reki 
Sori v Goričanah, kjer pro
met še vedno poteka izme
nično enosmerno, pod
voz pod železnico na cesti 

Medvode-Goričane, kjer 
promet prav tako poteka iz. 
menično enosmerno, most 
na obanski cesti čez Soro v 
centru Medvod, kjer je dovo
ljen le prehod za pešce in ko
lesarje, most na državni ces
ti čez Soro v centru Medvod, 
kjer je uničene nekaj komu
nalne infrastrukture, most 
čez Soro v Goričanah, kjer 
bodo zelo verjelno prepove
dali uporabo za ves tovorni 
promet, stavba Občine Med
vode in pisarna Krajevnega 
urada Medvode, kjer poteka 
sanacija kleti in predvsem 
pritličja, Krajevni urad Med
vode pa do izvedene rekon
strukcije ne bo deloval, stav
ba Režijskega obrata Obči
ne Medvode, Gasilske zve
ze Medvode, arhiva Turistič
ne zveze Medvode, Združe
nja borcev za vrednote NOB 
Medvode je bila poškodova
na do te mere, da ni več var
na za uporabo, brv čez reko 
Savo (Vikrče-Medno) je bila 
v celoti uničena, v teku je 
že projektiranje nove, brv 
Rakovnik-Spodnja Senica 

Narasla Sora je pri jezu v Goričanah izpodjedla cesto z avtobusnim postajališčem. 
Promet poteka izmenično enosmerno. Projektanti so že pripravili projekt za sanacijo, ki je 
načrtovana še V letu 2.023, / foto: Pttcr 1Cohnfn1. 

(najnujnejša popravila so 
bila izvedena, naročen je 
podrobni pregled brvi), no
gometno igrišče z balini š 
čem v Medvodah, cesta Vikr
če (del, ki ga je voda odnesla 

in poškodovala, bo rekon
struiran v kratkem) ter usadi 
na cesti Sora-Trnovec, kjer 
sanacijo izvajajo po odsekih. 

Na občini so še povedali, 
da se trudijo v am krajšem 

času pripraviti vse potrebno 
za sanacijo vseh objektov, 
pri čemer se srečujejo z več 
ovirami, v prvi vrsti s finanč
nimi in s pomanjkanjem iz
vajalcev. 


